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Bestyrelsesmøde 06.06.19

Deltagere
Referent Line
Fraværende Paul

Julie

Punkt Dagsorden og referat
1 Godkendelse af nærværende dagsorden og punkter til evt.
Ref. Godkendt
2 Orientering fra ledelsen ;

- Status på ledelsessituationen på skolen.
- Belægning – personalesituation.
- Børneintra >< Aula

Ref. Line orienterede om ledelsessituationen på skolen. Det kommer til at trække på 
Lines ressourcer  ind til der er ansat ny skoleleder. Der arbejdes på, at aflaste ift 
uddelegering af nogle opgaver
Der arbejdes på en løsning ift belægningen i vuggestuen. Vi satser på en skillevæg 
til at dele rummet op. Det er vigtigt at fastholde flexibiliteten i rummet.
Børneintra er ikke funktionelt pt – afløses af AULA 2020.

3 Orientering fra personalet 

Ref. Det er snart sommer. Indianerprojektet er netop afsluttet. Det har været et 
fantastisk projekt. Stor ros fra forældrene ift projekterne og længden af dem.
Der må ikke gås på bare tæer på den store legeplads, da der lige nu er glasskår.
Vuggestuen har mange børn. Arbejder på at dele børnene op i mindre grupper.
På tirsdag holder vi Royal run, hvor børnene skal løbe.

4 Orientering fra forældrene;
- Børne- ungepolitikworkshop

Ref. Jette og Line har været til workshop ifm udarbejdelsen af den nye børn- og unge 
politik. Der arbejdes videre på processen og out-puttet. Sendes efterfølgende i 
høring.
Anja har en henvendelse fra en forælder der er frustreret over at barnet misser 
ture der er annonceret på intra. Holdningen er, at vi informerer på intra.

5 Kommende arrangementer
Ref. Forældrene arrangerer en høstfest. 5. september.
6 EVT

TV2 udsendelse
Ref. I Gribskov Kommune arbejdes der med kvalitetsrapporter og 

BrugerTilfredshedsUndersøgelser der indikerer kvaliteten i det enkelte tilbud.
7
Ref.
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Ref.


